
Lige en lille status fra borgerforeningens generalforsamling. 

Nyvalgt er Leif Brygger og der var genvalg til resten af borgerforeningen. Vi er i borgerforeningen glade for at Leif 

kom ind, og ikke mindst på grund af hans stor netværk på kommunen. 

Regnskabet ser fint ud, det er dog ikke revideret endnu, så vi må lige have en ekstraordinær generalforsamling, følg 

med på Borger i Nr. Felding. 

Årets Feldingbo blev i år til Årets Felding gruppe, da styregruppen for ombygningen af ICSYD løb med prisen. 

Der var for få til generalforsamlingen, det er lidt ærgerlig, at mange ikke interessere sig for det sted de tilbringer så 

megen tid. Er der nogle der har ideer til at får flere med, hører vi det gerne. 

Nye grunde i Nr. Felding var aftenens store tema. Forslaget som byggegrund, gruppen fremlagde blev meget positiv 

modtaget. Ikke mindst fordi der er stor interesse fra investorer, kommunen får fremlagt lokal planen her i foråret. Se 

pdf og har i spørgsmål så ring endelig 20973202. 

Til jer der deltog tak for en rigtig god debat om alt fra bybus til spejder. 

Tillykke til styregruppen for ombygningen af Idrætscenter Syd 

 


